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Dato: 15. september 2021  

Skolebestyrelsesmøde – onsdag den 22. september – 17.00-20.30 

Evt. fraværende: Boris, Heidi, Betinna 

Pkt. Anslå

et tid 

Indhold Rammer og indhold 

1. 17.00 Formalia 

- Underskrivelse af referat 

Referatet blev underskrevet. 

2. 17.02 Fast punkt: Meddelelser 

fra skolen: 

a) Medarbejder 

trivselsundersøgelse 

b) Ferieplan 

23/24(Muligvis) 

 

c) Valg til bestyrelsen 

 

d) Byggeri 

 

 

a) Simon orienterede om den obligatoriske 

trivselsundersøgelse, som starter på mandag d. 

27.9.21. Bestyrelsen vil blive præsenteret for 

resultatet af undersøgelsen. 

b) Ferieplanen blev drøftet. Skolebestyrelsen 

havde ikke bemærkninger til ferieplanen. 

c) Helle Lillelund Jeppesen indtræder i 

bestyrelsen. 
a. supp: Karoline Thorsen 

b. supp: Christina Bro 
d) Simon orienterede om: 

a. Opstilling af pavilloner til 

centerklasserne, hvor tidsplanen er 

stabil.  

b. Tagrenoveringen som netop er afsluttet.  

c. Halbyggeriet som forventes udskudt 

med ca. 7 måneder.  
 

3

. 

17.20 Elevrådet Elevrådsrepræsentanterne informerede om drøftelser 

fra seneste elevråd, herunder: 

- Toiletterne: Manglende udluftning, dårligt lys, 

hårdt toiletpapir, dårlig lydisolering, lave 

håndvaske. Elevrådet foreslår en konkurrence ang. 

rengøring af toiletter. 

- Smadret glas på udeområderne pga. besøg på 

skolens område i weekenderne. Elevrådet foreslår 

en skraldekampagne. 

- Sikker skolevej 

- Skolefest for de ældre 

- Boden: Ønske om større udvalg og miljøvenlig 

indpakning 



 

 

  Side 2 

Pkt. Anslå

et tid 

Indhold Rammer og indhold 

4. 17.30 Boden Skolebestyrelsen har igangsat en undersøgelse 

blandt forældrene på skolen med henblik på at 

undersøge forældrenes ønsker til skoleboden. 

- Se resultatet af undersøgelsen i bilag 1. 
 

Skolebestyrelsen drøftede undersøgelsen og 

mulighederne og besluttede, at skoleboden 

fremover skal have et mindre udvalg inkl. salatbar 

og skal suppleres med skolemad udefra. 

Skolebestyrelsen vil evaluere skoleboden igen i 

foråret. 

5. 18.10 Evaluering af 

forældremøder.  

God oplevelse at være ude i alle klasserne. 

Mange henvendelser ang. sikker skolevej og 

parkeringsforhold – punktet bliver sat på et 

kommende møde. 

 

6. 18.30 Spisepause  

7. 19.00 Fællesmøde med 

bestyrelsen for 

daginstitution Højvang 

Dagsorden: 

 

Velkommen og præsentation af bestyrelserne v.  

Simon Kousgaard Pedersen 

 

8. 19.10 Det videre arbejde med 

overgangen fra 

daginstitution til skole 

Evaluering af år 1 med ny 

rød tråd. 

Mette Vester, som er ledende pædagog på 

Højvangskolen og ledelsesansvarlig for processen 

omkring Rød Tråd informerede om Rød Tråd. 

Herunder: 

a) Kort beskrivelse af dette års rød tråd 

b) Evaluering med personalet 
c) Næste års procesplan og justeringer 

 

Bestyrelserne stillede spørgsmål og kom med 

kommentarer til den nye proces.  

Det er vigtigt, at der er fokus på meget 

kommunikation til forældre til kommende elever i 

Rød Tråd.  

 

9. 20.00 Biodiversitets projekt Simon informerede om kommunens planer om et 

biodiversitetsprojekt beliggende mellem 

Tyrstedlundstien og Boller Overskov. 

 

10. 20.15 Ny institution i distrikt 

Højvang 

Simon informerede om byrådets plan om en ny 

institution i distrikt Højvang. 

 20.30 Tak for i aften  
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